
Zápisnica z I. zasadnutia OZ, 
konaného dňa 12. 2. 2009 

 
 

Starosta obce otvoril zasadnutie OZ a konštatoval, že OZ je uznášaniaschopné na 
základe 100% účasti poslancov. 
 
Starosta:         Ján Ulej 
Prítomní:        viď prezenčná listina 
Zapisovateľ :    Radoslava Grígerová 
Overovatelia:   Viera Mencelová 
        Dušan Ulej 
 
PROGRAM: 

A. Voľba overovateľov zápisnice  
B. Kontrola uznesenia 
C. Informácie starostu: 
- privítanie nového kontrolóra, p. Anny Gajdošovej, ktorá je vo funkcii od 1. 

1. 2009 
- od 1. 2. 2009 máme nového poskytovateľa vývozu KO – fy Brantner Fatra, 

ktorá naďalej vyváža aj plasty a sklo, harmonogram vývozov jednotlivých 
druhov odpadu bol uverejnený na internetovej stránke obce, vyvesený 
v obchode a do každej domácnosti bol doručený letáčik 

- v rámci projektu Opatenia 3.4.1 Základné služby pre vidiecke obyvateľstvo 
sme dali vypracovať prípravnú a projektovú dokumentáciu, projektovú 
dokumetáciu k stavebnému konaniu a momentálne prebieha stavebné 
konanie, termín podávania žiadostí je do 30. 6. 2009 

- ZMOT doručil pozvánku na XIII. Ples samosprávy 
- návrh na stanovenie cien za prenájom sály, kuchynky, riadu, kopírovacích 

služieb a nájmu obecného automobilu  
- p. Palenčár doručil žiadosť o výrub stromu pri kostole, ktorý ohrozuje 

bezpečnosť ľudí a majetku 
- zhodnotenie Novoročného posedenia pre dôchodcov 
- 21. 3. 2009 bude prvé kolo volieb prezidenta SR, momentálne čakáme na 

oznámenie delegátov do volebnej komisie 
- starosta sa zúčastní na Seminári o R3 cez Turiec 
- informácia o poskytovateľovi zimnej údržby ciest v obci, tajným hlasovaním 

bola určená fy Agro-Claas 
 
 

D. Rôzne 
- p. Mažári predsada DHZ informoval o uskutočnenej výročnej  členskej 

schôdzi, zároveň požiadal o finančnú pomoc pri rekonštrukcii striekačky, 
spomenul fašiangovanie obcou a zábavu 



- p. Krupcová, ako predsedníčka ZO ÚŽS oboznámila o pripravovaných 
kaciách: popoludní pre deti cez jarné prázdniny, majálese a brigáde 
v detskom ihrisku  

- p. Brisuda V. sa informoval o mostíku cez potok, o ponuke od fy Gaya, 
o kontajneri a nádobach pôvodne určených na separovaného odpadu  na 
cintoríne, žiadal bližšie informácie o VO na vykonanie rekonštrukcie 
budovy OcÚ v prípade úspešnosti projektu, nesúhlasí so spôsobom 
oznamovania termínu zasadnutia OZ, informoval, že obecný rozhlas 
nefunguje tak ako má 

- p. Anna Gajdošová predložila 1. kontrolnú správu – viď príloha 
- p. Gajdošová sa informovala, či existuje stavebné povolenie pre p. Bielika, 

príp. Longauera, ktorí robia stavebné úpravy 
- p. Mencel Milan vyslovil pochvalu tvorcom webstránky a podotkol, že 

informácie na stránke nie sú dostupné všetkým občanom, preto navrhuje aj 
iný spôsob informovanosti občanov 

- p. Mencel Milan podotkol, že treba organizovať práce pri čistení jarkov 
a kanálov v obci, pristaviť kontajner, prípadne urobiť hromadný zvoz 
objemnejších odpadov z domácností v rámci jarného upratovania 

- p. Krupcová navrhuje vrátiť sa k vydávaniu spravodaja, stanoviť redakčnú 
radu 

E. Diskusia 
 

F. Návrh na uznesenie 
G. Záver 

 
 

V Socovciach  12. 2. 2009 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Viera Mencelová 

Dušan Ulej 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

P R E Z E N Č N Á   L I S T I N A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa  12. 2. 2009 
 

 

Prítomní:  Vendelín Fedor, Ján Gríger, Viera Mencelová, Dušan Ulej  

      

Hostia:  Ján Mažári st., Ján Mažári ml., Iveta Krupcová, Anna Gajdošová, 

Peter Gulas, Radoslava Grígerová, Milan Mencel,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 


